
ªtii ce-a fãcut, patru ani, parlamentarul tãu?

Fostul coechipier al lui
Banias, Maria Stavrositu,
deputatul care a pierdut
Organizaþia Municipalã a
PDL Constanþa

ZIUA de Constanþa prezintã
profilul parlamentarilor
constãnþeni. Ce au fãcut ei
în ultimii patru ani? Prin ce
s-au remarcat în mandatul
2008 - 2012? În ce
scandaluri au fost implicaþi?
În ce dosare? Cum au
evoluat averile lor? Se pot
mândri cu iniþiative care au
devenit legi? Au fost activi?
Au fost aproape de cetãþenii
din colegiul lor, cei care
le-au dat votul în contextul
alegerilor generale din
noiembrie 2008?

Producãtori din judeþ ºi din localitatea
Kaynardja la Ziua Recoltei de la
Valu lui Traian ................................ 8

Valu lui Traian
organizeazã în acest
week-end cea de-a
IX-a ediþie a Zilei
Recoltei. Atât
producãtorii bulgari
cât ºi cei români
sunt pregãtiþi sã
ofere produse de
bunã calitate, la
preþuri mici. 

Pacienþii spun adio reºourilor

Sistemul de încãlzire al Spitalului
Orãºenesc Hârºova va fi reabilitat ..... 2

Primarul din Hârºova, Tudor Nãdrag, a anunþat
cã în urmã cu trei sãptãmâni au început
lucrãrile la sistemul de încãlzire de la spitalul
orãºenesc. ªeful autoritãþii locale preconizeazã
cã în maxim trei sãptãmâni lucrãrile vor fi
finalizate. 

„Mortul” TVR din dulapul PSD Constanþa

Valentin Nicolau: „Planul lui
Zgabercea –nouã sute de
concediaþi ºi punerea pe
butuci a TVR”

Conducerea TVR i-a informat  pe  angajaþi
cã  restructurarea menitã sã amelioreze

situaþia financiarã a Televiziunii publice va include
concedieri colective, cu respectarea prevederilor din
actualul Contract Colectiv de Munca, potrivit unui
comunicat al instituþiei.
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Cine a fost audiat ieri în dosarul
retrocedãrilor din Constanþa ............ 3

Ieri, magistraþii Curþii de Apel Bucureºti au avut în
atenþie dosarul retrocedãrilor din Constanþa.
Conform organelor de anchetã, în aceastã cauzã
au fost trimiºi în judecatã aproape 40 de inculpaþi
în legãturã cu restituirea ºi atribuirea „nelegalã a
unor întinse suprafeþe de teren intravilan din
municipiul Constanþa, Mamaia, plajã ºi falezã“. 

Peste 1500 de USL-aºi constãnþeni pe
Naþional Arena vor susþine lansarea
candidaþilor .................................... 7

Mitingul USL de astãzi se doreºte sã reprezintã
un eveniment de o anvergurã fãrã precedent
care este semnalul forþei, unitãþii ºi determinãrii
Uniunii Social Liberale. Lansarea candidaþilor
USL are loc pe Arena Naþionalã. USL Constanþa
va fi prezent pe cel mai mare stadion din
România cu aproximativ 1500 de oameni. PSD
va arunca în tribunele stadionului 1000 de
susþinãtori. 

MIERCURI,
17 OCTOMBRIE 2012

preþ: 1 leu

Vezi cine sunt

Uniunea Naþionalã a
Barourilor din România
ºi viitorii avocaþi
stagiari din Constanþa  

Uniunea Naþionalã a Barourilor din România a dat
publicitãþii tabelul final cu rezultatele obþinute de
candidaþii la examenul de primire în profesia de
avocat ca avocat stagiar, proba eliminatorie de tip
grilã, în urma soluþionãrii contestaþiilor la punctaj. 
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Este ziua de naºtere
a directorului RADET

Ilie Rachieru directorul RADET Constanþa,
împlineºte astãzi 51 de ani. Actualul director al
RADET Constanþa a fost instalat în aceastã funcþie
în ianuarie 2004, în timpul primului mandat al
primarului Radu Mazãre, fiind, de altfel, unul dintre
oamenii de bazã ai edilului. În trecut, Ilie Rachieru a
ocupat, timp de 12 ani, funcþia de director al Regiei
Autonome LOTUS, distribuitorul de agent termic din
municipiul Drobeta-Turnu Severin. ((NN..BB..))

Tot mai multe asociaþii
de  proprietari vor sã fie
preluate de Termica
Distribuþie Nãvodari 

Peste o mie de apartamente din Nãvodari au fost
preluate de societatea Termica Distribuþie Nãvodari,
care se va ocupa de reparaþiile curente, de
intermedierea relaþiilor dintre furnizorii de utilitãþi ºi
proprietarii de apartamente.
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Bazinul de înot al lui
Rãzvan Florea se ridicã în
buricul Constanþei
Primul ºi unicul medaliat olimpic al nataþiei masculine
româneºti îºi va deschide la anul un complex de
înot, pe strada Avram Iancu.

Rãzvan Florea se încadreazã perfect în tiparul
fostului sportiv care, dupã retragerea din competiþiile
oficiale, a rãmas extrem de activ în domeniu. Proiecte
legate de nataþie, ºcoalã de înot deschisã, organizare
de concursuri gen Aqua Challenge.

Corina Gheorghe, fost
director la Mamaia SA, se
mai gândeºte dacã va
intra în competiþia
electoralã, dat fiind faptul
cã a devenit cadru
universitar ºi a început o
carierã nouã care o va
solicita foarte mult în
urmãtoarea perioadã.

Un alt semn de întrebare se regãseºte
ºi în dreptul candidaturii Nicoletei

Ploscaru, care a precizat pentru ZIUA
de Constanþa cã nu va mai candida din
partea PP-DD. Ploscaru a refuzat sã
ofere amãnunte despre candidatura
sa, precizând doar cã ar fi membru PDL
din anul 2001. Este vorba despre fosta
PNÞCD-istã ºi PD-istã Nicoleta Ploscaru,
mãritatã cu afaceristul norvegian Kay
Thorkildsen, cunoscut pentru afacerile
imobiliare derulate în Constanþa
ultimului deceniu. În anii trecuþi,
Nicoleta Ploscaru figura ca unul dintre
cei mai importanþi finanþatori al
organizaþiei PDL Constanþa. Ploscaru
a fãcut parte din echipa PDL de la

municipiu la momentul în care preºedinte
era Dãnuþ Moisoiu. Nici primarul din
Castelu, Nicolae Anghel, nu renunþã
la ideea de a candida în Colegiul 2
Camera Deputaþilor, în locul Cameliei
Pleºca, consilier local la Medgidia. Pe
de altã parte, surse din partid susþin
cã Pleºca este susþinutã de prim-
vicepreºedintele Constantin Florian,
el însuºi candidat pentru
Colegiul 1 Senat, care ºi-
ar fi condiþionat
candidatura de
participarea în alegeri a
Cameliei Pleºca.
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Posibile miºcãri de trupe ºi printre candidaþii ARD la parlamentare

Strategia de regrupare
model Aripa Dãnuþ Moisoiu
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